
Pan Łukasz Siekierko zwrócił się z prośbą o informację na temat funkcjonowania 

spółki PKS Nova w kontekście sytuacji powstałej na terenie Czarnej Białostockiej. 

Chodzi tu o spore rozbieżności dotyczące cen biletów autobusowych w zależności od 

usytuowania przystanków (przyczyny ich  powstania). 

 


